
DYSSZ系列重型单轴撕碎机
DYSSZ Series Heavy Single Shaft Shredder

DYSSZ系列重型撕碎机的设计可以满足各种行业进行较难粉碎的废料回收及高产能要求,可用于撕碎各种塑料大块实心体、废旧木
料、废纸及厚纸板、电子产品、橡胶制品等,代表性回收产品有冰箱外壳、机头料、托盘、打包废品、中空桶、汽油桶以及管材和
薄膜等。可根据不同的喂料方式，设计成上开口或者侧开口。

DYSSZ series heavy single shaft shredder can shred waste plastic which is hard to shredding and It has high capacity. It can be 
used to shred all kinds of plastic solid block, waste wood, waste paper and cardboard, electronic products, rubber products. 
The representative recycling products include refrigerator shell, lump, pallets, packing material waste, hollow barrel, petrol 
tank and pipe and film, etc. It can be designed as upper opening or side opening according to different feeding methods. 

1500×1400

1500×1800

1500×2200

1800×2800

破碎腔最大尺寸(mm) 
Crushing Chamber Size Max.

8

10

12

14

定刀数(pcs.) 
Fixed Blade 

117

147

177

218

动刀数(pcs.) 
Rotor Blade

2×55

2×75

2×90

2×132

驱动功率(kw)
Drive Power

Φ750

Φ750

Φ750

Φ750

动刀回转直径(mm) 
Rotor Dia.

DYSSZ-1600

DYSSZ-2000

DYSSZ-2500

DYSSZ-3000

型号
Model

金纬机械
JWELL  MACHINERY
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DYSS系列小型单轴撕碎机
DYSS Series Small Single Shaft Shredder

DYSS小型单轴撕碎机是一款有着广泛应用的粉碎设备，完美的设计可满足各种行业的废料回收要求，可回收材料种类繁多，包含
各种塑料制品如机头料等块料、管材、编织袋等，以及各种废旧电缆、木材、废纸和电子废品。可根据破碎材料及下一步需求选
择合适的筛网孔径来决定破碎后的物料的尺寸，破碎后的物料可直接回收使用或进一步细碎处理。

DYSS small single shaft shredder is a widely used shredding equipment, perfect design can meet the waste recycling require-
ments of various industries. It is suitable for a wide variety of plastic, such as lump block materials, pipes, woven bags, and a 
variety of waste cables, wood, waste paper and electronic waste. According to the plastic produce and the next needs to 
choose the appropriate mesh aperture to determine the size of the shredded material, the shredded material can be directly 
recycled or further finely crushed. 

600×500

980×800

1350×800

破碎腔最大尺寸(mm) 
Crushing Chamber Size Max.

4

6

10

定刀数(pcs.) 
Fixed Blade

23

69

60

动刀数(pcs.) 
Rotor Blade

18.5

45

75

驱动功率(kw)
Drive Power

Φ200

Φ400

Φ400

动刀回转直径 (mm)
Rotor Dia.

DYSS-600

DYSS-1000

DYSS-1400

型号
Model

金纬机械
JWELL  MACHINERY
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